
PROTOKOLL FRA Styremøte 10. mai 2021

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Stein Aune, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 10.05.2021 kl 2000

Sted: 

Til stede

Sak nr 20210047 Saker til årsmøtet

Vi ser på saker som er kommet inn til årsmøtet.

1. HC-plasser på garasjetaket (fra beboer)

2. Lekeplass på nord-øst-hjørnet (fra beboer)

3. Ladeløsning for elbiler (styret)

Kommentar:
Vedrørende ladeløsning for elbiler:  

Styret jobber videre med hvordan dette skal presenteres for årsmøtet. Evt. vedtektsendring (se
styreprotokoll 15. april 2021) må sendes ut sammen med innkalling.

Innkalling sendes ut elektronisk 11.5. Link til teams-møtet legges ut på facebook og sendes evt også
på mail.
Tatt til orientering

Sak Hekk ved MM 31

Det bes om bevilgning av midler til planting av hekk i ytterkant av plen ved MM 31 / bom nord.

Utsatt

Sak nr 20210048 Gjennomgang e-poster

Marita drar oss gjennom hva som rører seg av e-poster og sosiale medier.  

Kommentar:
Ikke noe nytt her.

Tatt til orientering
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Sak nr 20210049 STØYSKJERMING

Heimdal Eiendom har vært på befaring i dag med meg. Jeg har sett på svar fra våre undersøkelser og
tatt med det til utbygger.  

Utbygger v/UE forklarer at det er snakk om en støyvoll på ca. 1 meter med en støyskjerm på 0,5
meter oppå der. Motstanden fra beboere tidligere var innsyn fra gjenboere ved fjerning av trær. UE
har forsikret meg om at trærne ikke vil bli berørt.  

Heimdal Eiendom har bedt om samtykke fra styret for å bygge slik støyvoll. Det følger av våre
vedtekter at vi ikke kan endre tomten uten 2/3 flertall. Jeg har ikke kjennskap på nåværende
tidspunkt om dette er behandlet i årsmøte tidligere.  

Slik forslaget er lagt opp, er det etter min oppfatning at tomten ikke "endres" for så vidt, men at
eksisterende voll forlenges og at det er i beboernes interesse. Tiltaket følger av reguleringsplan datert
flere år tilbake.  

Vedtak:
"Heimdal Eiendom gis tillatelse til å bygge støyvoll på inntil 1,5 meter, samt on støyvegg på 0,5 meter
på toppen av vollen"

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20210050 Tilbud på trefelling

Se tilbud fra Trefolk. De er profesjonelle arborister som kan utføre trefelling, flising og evt. lage benk
av de felte trær.  

Jan Erik Hoston har sagt seg villig til å felle disse trærne selv. Jeg mener at vi løper en for stor risiko
mtp. evt. ulykker ved at vi kan havne i ansvar, uavhengig av hvor flink Jan Erik er.  

Vedtak:
"Tilbud fra Trefolk aksepteres"

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Bjørn Flemming Iversen, Leder Stein Aune, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem

Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 10. mai 2021 den 10.05.2021 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 11.06.2021
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 10.05.2021
Styremedlem Stein Aune (sign.) 11.05.2021
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 11.05.2021
Styremedlem Elin Johanne Hitchman (sign.) 25.05.2021


